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متن پرسش

سلام استاد بزرگوارم: خدا شما را برایمان حفظ کند. استاد عزیز، از لحظه ای که خبر شهادت حاج قاسم

را شنیدم گوا افقی بلند تا ابدیتی طیب و طاهر در برابرم گشوده شد، و شوق خوب بودن و خوب

ماندن را در من به صورت تصاعدی فزونی بخشید. البته من خودم به حول و قوه الهی انقلابی بوده و

هستم و رهبری حکیم و فرزانه انقلاب مراد و راهنمای مسیرم است ان شاءاالله منتهی با شهادت حاج

هر خداوند شوق آزاد شدن از همه بندهایی که در اثر گناه و هر و مطِّ قاسم با ریخته شدن این خون مطَّ

بی مبالاتی بر بالهای روحم دسته شده بود را در وجودم ریخت. خیلی افراد دیگر را دیدم که آنها هم کم

و بیش همینطور بودند همه دوست داشتن خوب باشن خوبتر بشن خوش خلق تر و... اولا استاد

جان، میزان این افق گشوده شده در هر فرد با چه چیزی نسبت دارد؟ یعنی افرادی که در عین انقلابی

بودن بیشتر به حلال و حرام توجه دارند، کمتر دچار این انقلاب روحی می شوند؟ این میزان به چه

چیزی بستگی دارد؟ مساله دوم اینکه استاد جان این حالت در روزهای اول شدیدتر بود، چرا رفته رفته

کمتر می شود با اینکه یقین دارم این موضوع جز عواطف زودگذر و هیجانات نبود، حالتی بود که در

شهادت شهید حججی هم تجربه کردم اما در مورد سردار شدیدتر بود. بعضی اینگونه موضوعات رو به

رسانه و شانتاژ خبری و... ربط می دهند اما من در مورد موضوعات این چنینی فقط دل و روح آدمها رو

دخیل می دونم، من قبلا هم سردار رو می شناختم ارادت قلبی نسبت بهشون داشتم و همون لحظه

آگاهی از شهادت قبل از برنامه های صدا و سیما، اون افق گشوده در برابرم بازشد. استاد چرا این

حالت همیشگی نیست و با خاکسپاری آن مرد بزرگ کمتر شد؟ و الان باید تلاش کنم تا اون حالت رو

حفظ کنم البته تلاش می کنم اما قرار همین است؟ یعنی در ادامه تلاش لازم است؟ چرا همیشه آن

حالت که انگار در عوالم بالا سیر می کنی نیست؟ نکته آخر اینکه استاد جان، وقتی حاج قاسم که سرباز

راه امام حسین علیه السلام است چنین خون شریف، روشنگر، تاریخ ساز و... دارد که من یقین دارم

یقین دارم یقین دارم که تمام سلول سلول بدن این مرد تمام گلوبولهای خون ابن مرد، به تاسی از

اخلاص حاکم بر روحش الهام بخش است_ استاد وقتی سرباز طریق الحسین چنین است، خون آن

امام چه با دلها کرده؟ وای وای وای که از فهم خارج است. صلی االله علی الحسین علیه السلام
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 باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱.در این رابطه خوب است به غزل شمارهی ۸۰ که إنشاءاالله این روزها بر

روی سایت میآید، نظری بفرماد. ۲. در این رابطه نیز عرایضی تحت عنوان «سردار شهید مقاومت و



یوم الفصل انقلاب اسلامی» شده است. ۳. همیشه قاعده از این قرار است که برای آمدن نفخهای

جدید، نفحاتِ قبلی کمی کنار میروند و در «یوم الحشر» است که همهی آن حالات به «حشر»

میآیند. ۴. همین طور است که میفرماد. واقعاً اگر خون شهید حاج قاسم آمریکا را از منطقه بیرون

میکند و زمینهی افولِ آن را فراهم مینماید، خونِ مولایمان حضرت سیدالشهداء «علیهالسلام» بساط

کلّیِ نه تنها امویان بلکه همهی ظالمان تاریخ را در هم پیچید. موفق باشید


